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TESSy upload: Geen update

Gedragsdata: De resultaten van ronde 10 worden nog geanalyseerd.

Clusters: Eind deze week worden clusters gemaakt op basis van data uit HP-zone. Het totaal aantal

clusters daalt iets omdat er door de GGD’en meer links worden gevonden. De clusterdefinitie blijft

gelijk.

Varianten: Er wordt gemodelleerd dat de Zuid-Afrikaanse variant met dezelfde snelheid toeneemt

als de Britse variant. Er lijkt een stagnatie in de toename van de Britse variant op basis van de

kiemsurveillance. Een mogelijke oorzaak is de sample selectie van de kiemsurveillance. Het zou cok

kunnen dat het echt stagneert.

Vaccinatie: CIMS wordt steeds completer. Er staan al zo’n 80000 vaccinaties in CIMS. Deze week

komt er een nieuwsbericht uit over het effect van vaccinatie (vb met het laten zien van de

incidentie onder ouderen). Er is al een effect te zien.

Het vaccineffect wordt ook meegenomen in de modellering op basis van leeftijdsgroepen en type

vaccin en 1° en 2° prik. De BES eilanden komen waarschijnlijk ook in CIMS.

Nieuwsbericht/duiding: Grotendeels gelijk aan het bericht van vorige week. Een stuk over de

actuele situatie en de varianten. Mogelijk ook een stuk over de oversterfte met een link naar het

RIVM nieuwsbericht hierover van vorige week.

CoronlT ontwikkelingen: Dit loopt. GGD GHOR wil ons verzoek gaan inbouwen. Ze hebben de door

ons aangeleverde vragen nog wat aangepast. Dit moet nog worden nagekeken.

doorgehakt dat dit het systeem wordt van alle GGD’e neemt nog contact op met ell]

Datastroom: Op dit onderwerp zijn veel ale oy

orf
nee owner groepjes. De knoop is wel

Verzuimgegevens: Volgende week volgt een nieuwe update.

10. Terugkoppeling OSIRIS data naar GGD: De béta versie van de applicatie “surveillance data

teruggeven aan GGD” is voorgelegd aan de RAC-ers en REC-ers. Nu zit dit in de laatste juridische
fase (PIA). Er moet wat vaart achter gezet worden om dit voordat er meer versoepelingen komen

deze informatie belangrijker gaat worden. 5.1.2e overleggen hier vandaag nog over.

1. Kennisstroom vanuit BCO’ers? Dit wordt deze week verder geanalyseerd door BEERS n

Er lijkt een effect van SES, bedrijven die gerelateerd zijn aan transmissie. Volgende week

wordt de informatie die tot dan toe beschikbaar is in het RT besproken.

12. BES eilanden op dashboard: VWS wil de BES eilanden op het dashboard zetten. [ERIPRIen hetR

team stemmen hiervoor eerst intern af voordat er met VWS overlegt wordt.

Rondvraag:

[EEED)Registreren type 1 en 2 contacten door GGD en: Bij de GGD’en staat het registreren van type 2

contacten ter discussie. Ze vinden het een belasting om alle contacten op scholen te registreren nu een hele

klas als categorie 2 contact wordt gezien. [EE3 heeft slides voor een overleg met de GGD’en RTE 5.1.2 | kan
presenteren.

Corona check: Hoe worden de testen voor evenementen al geregistreerd? BERLE heeft een

overleg over registratie van grootschalig testen met 3.1.20 51.2e

Vergelijking NICE data en RIVM data: Dit werd door NICE vergeleken. Het lijkt of de opschoonstappen

overeen komen. Wel zijn er wat verschillende interpretaties. We wachten nu op[Egvan NICE. Er zit wel haast

op omdat ziekenhuisopnames worden gebruikt voor de inschaling van regio’s.

_Nr. |Promemori punten | Wie
1. | Tijdzone correctie: Momenteel staat er een fout in het script waardoor sommige meldingen van R-team

ziekenhuisopname of overlijdens een verkeerde datum hebben gekregen. Dit heeft te maken met

de tijdzone en winter/zomertijd correctie. Dit wordt pas aangepast na de tweede golf.
2. | Lengte script en PDF: Het script loopt al wat sneller. Het R-team blijft verbeteringen uitvoeren in R-team,

het script. T-team
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Patient ID: moeizaam traject om dit te verkrijgen. Probleem ligt nu nog tussen GGD GHOR en

VWS, moet eerst opgelost zijn.

Nieuwe open data: Setttings: We wachten nog op een automatische aanlevering van data over

de fase van BCO, maar setting wordt eigenlijk altijd nagevraagd. Voor nu zijn 1 en 1b geregeld,

toestemming daarvoor was al een heel gedoe.


